

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: ALIA- THE ROYAL JORDANIAN

AIRLINES PLC.

Date: 07-09-2023 02:31:45 PM

Subject: Increasing the company's Capital

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: عالية -الخطوط الجوية الملكية الأردنية التاريخ: 07-99-2023 PM 02:31:45 الموضوع: زيادة راس المال

ALIA- THE ROYAL JORDANIAN AIRLINES PLC. announces that its Board of Directors approved on 07-09-2023 the increase of the company's capital from 123627470 to 363627470 through:

تعلن شركة عالية -الخطوط الجوية الملكية الأردنية عن قرار مجلس إدارتها المتخذ بتاريخ 07-09-2023 بالموافقة على زيادة رأس مالها من 123627470 سهم/دينار إلى 363627470 سهم/دينار, وذلك عن طريق:

The Capital Increase Method

Private placement

Increase the company's capital by 240,000,000 shares/dinar, so that the authorized and subscribed capital becomes (363,627,470) shares/dinar, as follows: - Covering the increase in the company's capital by capitalizing 70,000,000 shares/dinars to the Government of the Hashemite Kingdom of Jordan / Government Investments Management Company, through payments under the company's capital increase account shown in the company's financial statements as of 12/31/2022. - Covering the remainder of the capital increase amount of 170,000,000 shares / dinars through the Royal Jordanian Company owning 17,853,225 shares of the Jordan Airports Company, which represents 90% of the capital of the Jordan Airports Company, with a value of 9.5220891 dinars per share, provided that the fair value is paid by raising the capital of the Royal Jordanian Company through the issuance of new shares in the company's capital with a total value of 170,000,000 shares / dinars in favor of the shareholder, the Government Investments Management Company.

تحديد طريقة زيادة رأس المال

اكتتاب خاص للمساهمين

زيادة رأس مال الشركة بمقدار 240,000,000 سهم/دينار ليصبح رأس المال المصرح به والمكتتب به (363,627,470)

سهم/دينار، وذلك على النحو التالي: - تغطيه الزيادة في رأس مال الشركة من خلال رسملة 70,000,000 سهم/دينار لحكومة المملكة الأردنية الهاشمية/ شركة إدارة الاستثمارات الحكومية، وذلك من خلال دفعات على حساب زيادة رأس مال الشركة الظاهرة في البيانات المالية للشركة كما في 2022/12/31.

- تغطية باقى مبلغ الزيادة في رأس المال وقيمته 170,000,000 سهم/دينار من خلال تملك شركة الملكية الأردنية 17,853,225 سهما من أسهم شركة المطارات الأردنية والتي تمثل ما نسبته 90% من رأس مال شركة المطارات الأردنية وبقيمة 9.5220891 دينار للسهم الواحد، على أن يتم سداد القيمة العادلة لها من خلال رفع رأس مال شركة الملكية الاردنية من خلال إصدار أسهم جديدة في رأس مال الشركة بقيمة إجمالية تبلغ 170,000,000 سهم/دينار لصالح المساهم شركة إدارة الاستثمارات الحكومية.

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: م. سامر السمان

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: م. سامر السمان

This decision is subject to the company's General Assembly Approval

يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة

To: Iordan Securities Commission,

السادة هيئة الاوراق المالية



| Amman Stock Exchange Company's Name: ALIA- THE ROYAL JORDANIAN AIRLINES PLC. Date: 07-09-2023 02:31:45 PM Subject: Decreasing the company's Capital | السادة بورصة عمان اسم الشركة: عالية -الخطوط الجوية الملكية الأردنية التاريخ: 07-09-2023 02:31:45 PM الموضوع: تخفيض راس المال |
|---|--|
| ALIA- THE ROYAL JORDANIAN AIRLINES PLC. announces that its Board of Directors approved on 07-09-2023 the decrease of the company's capital from 324610470 to 123627470 through: | تعلن شركة عالية -الخطوط الجوية الملكية الأردنية عن قرار مجلس إدارتها المتخذ بتاريخ 07-09-2023 بالموافقة على تخفيض رأس مال الشركة من 324610470 سهم/دينار إلى 123627470 سهم/دينار, وذلك عن طريق: |
| The Capital Decrease Method | طريقة تخفيض رأس المال |
| Amortization of the accumulated losses Amortizing the amount of JD200.983 million from the balance of accumulated losses amounting to JD385.157 million, by reducing the company's capital to become the authorized and subscribed capital (123,627,470) shares / dinars. | إطفاء الخسائر المتراكمة إطفاء مبلغ 200.983 مليون دينار من رصيد الخسائر المتراكمة البالغ 385.157 مليون دينار وذلك من خلال تخفيض رأس مال الشركة ليصبح رأس المال المصرح به والمكتتب به (123,627,470) سهم/دينار. |
| Other Amortizing the value of the mandatory reserve amounting to JD14.808 million from the total accumulated losses, so that its value after amortization becomes JD385.157 million. | أخرى إطفاء قيمة الاحتياطي الإجباري البالغ 14.808 مليون دينار من إجمالي الخسائر المتراكمة لتصبح قيمتها بعد الإطفاء 385.157 مليون دينار. |
| Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: م. سامر السمان | وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: م. سامر السمان |
| This decision is subject to the company's General Assembly Approval | يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة |